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RESERVATION ÄRENDE 4

Härmed reserverar Moderaterna Jokkmokk sig mot tredje och fjärde att-satsen i beslutet, alltså

-          att kommunstyrelsen under år 2024 har rätt att ny upplåna, dvs. öka kommunens
skulder under år 2024 med totalt 50 000 000 kr, samt
-          att kommunstyrelsen under år 2025 har rätt att omsätta lån, dvs. låna upp belopp
motsvarande belopp på de lån som förfaller till betalning under år 2024.

Kommunens ekonomiska situation är i ett extremt allvarligt läge. Moderaterna Jokkmokk har vid
ett flertal tillfällen uppmanat till återhållsamhet och till exempel föreslagit att minska
investeringarna som ligger på en enorm hög nivå. 

Ärendet blev vid ett tidigare, extrainkallat Kommunfullmäktige återremitterad. Under den till
förfogande stående återremiss-tiden har inte skett någon nämnvärd förändring i tankesättet. Ett
antal mindre projekt har satts på paus i väntan på likvida medel, medan andra större åtagande
skall förflyttas till ett senare startdatum.

Moderaterna Jokkmokk beklagar på det skarpaste att kommunen har försatts i en situation att
behöva låna upp medel för att inte komma på obestånd. Att sträcka sig så långt att låna upp till
nästan 20 % av kommunens förväntade skatteintäkter är inte acceptabelt. I synnerhet med tanke
på att detta hade kunnat avhjälpas inom. ett stramare och ekonomiskt mer ansvarsfullt
agerande. 

Birgit Meier-Thunborg
Gruppledare Moderaterna Jokkmokk
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